



Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte för Rasklubben för Finsk Lapphund (SRFL)

Plats: Zoom-möte
Datum: 2023-06-27
Tid: Kl. 19.30

Närvarande vid mötet:

Emma Ögren Johansson (EÖJ)
Victoria Wikström (VW)
Ann-Charlotte Beckman (AB)
Dorothea Ledinek (DL)
Jenny Andersson-Mård (JAM)
Anna Ericsson (AE)

Frånvarande vid mötet:

Maria Alvehed (MA)
Henrietta Thernell (HT)
Maud Devall (MD)
Jessica Pettersson (JP)

PROTOKOLL

- § **028 Mötet öppnas**
Mötets ordförande EÖJ öppnar mötet.
- § **029 Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet**
Styrelsen väljer DT att justera dagens protokoll.
- § **030 Godkännande av dagordningen och kallelse**
Dagordning och kallelse godkänns av samtliga.
- § **031 Genomgång av föregående protokoll**
Godkänns och läggs till handlingarna.



Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund

§ 032 Ekonomi

- AE redovisar kassan som ligger på ca. 159.000 kr.
- AE meddelar att kostnader från jubiléet är betalda. Försäkringen är också betald.

§ 033 Inkomna skrivelser

- Ny domare till rasen är klar. Vi i styrelsen tycker självklart att det är väldigt roligt att det utbildas fler som kan döma Finsk Lapphund.
- Inkommit mail kring allmänna frågor för nyblivna valpägare och vi hänvisar till att uppfödare ska guida och finnas som ett stöd i första hand.

§ 034 Aktuellt från Avelskommittén

- MA ej närvarande, inget nytt från hennes sida finns att meddela.
- Förslag kring representant från AK? Förslag ska läggas men rasklubben godkänner.
- DT ger ett förslag om att Avelskommittén kan undersöka möjligheten till att kunna kontakta alla hundägare till hundar med inrapporterade data för deras samtycke i efterhand. För alla hundar där vi redan fått ett samtycke för publicering ska de uppgifterna i sin tur införas i den finska rasklubbens offentliga register.
- SRFL ger ett uppdrag till AK att de ska ändra formuläret för inrapportering av sjukdomar så att ägaren kan godkänna publicering i offentliga register/databaser direkt.

§ 035 Aktuellt från Tävlingskommittén

- MA ej närvarande meddelar att det inte var något nytt att tillägga.
- JAM meddelar att ett förslag finns kring ett system där man eventuellt kan rapportera in resultat på ett enklare sätt ska göras men att det ska tittas lite närmare på. Orsaken är att det inte alltid rapporteras in resultat i tid vilket leder till ett inkomplett resultat i slutändan.

§ 036 Aktuellt från redaktionen

- Årets presentation av SRFL styrelsen finns nu i den senaste Lapphunden Nr 2 2023.
- SRFL:s styrelse diskuterar och kommer fram till att vi gärna till nästa gång en presentation ska göras i tidningen får mer information från redaktionen i tid, detta för att vi gärna vill veta exakt det antal ord som får plats i tidningen för varje person så att det går att anpassa och skriva exakt det man själv vill ha med.
- Nästa manusstopp är 15 augusti 2023.
- Redaktionen uppmanar till att skicka in berättelser om saker man gjort tillsammans med sin hund under sommaren!

§ 037 Aktuellt från SLK

- Punkter från mötet med SLK 13/6: Ingen sammanfattning än.
- DT rapporterar från SLK att SRFL:s Avelskommitté kan ge förslag om vilka databaser vi i SRFL ska använda oss av för att dokumentera hälsostatus för hundar. Detta läggs som ett förslag som vi senare i styrelsen tillsammans diskuterar och tar ett beslut om.



Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund

§ 038 Övriga frågor

- Frågan kring hur protokollen ska utformas är det SLK som ska bestämma så att alla rasklubbar tar ett beslut tillsammans.
- Stockholmsmässan: Arbetsuppgifter och beskrivning ska finnas för de som har ansvar i rasmontrar.
Frågor vi vill lyfta till SLK:
 1. Ska SLK eller SRFL anmäla till STHLMS-mässan och ansvara för biljetter? Vem ska stå för kostnaderna?
 2. Ska SLK sätta ihop en arbetsgrupp/arbetsgrupper kring rasmontrarna och ska vi ha gemensamma montrar för rasklubbarna?
 3. AB har en beskrivning men vill i samråd med SLK kunna sammanställa den färdigt.
- Förslag på att lägga upp ett dokument för hur man anmäler till tävling. Något för Tävlingskommittén?
- Förslag kring vad som ska publiceras och inte, riktlinjer, förslag/mängd något för Tävlingskommittén?
- Vi diskuterar SRFL:s hemsida, vill få till en bättre startsida bland annat.
- SRFL diskuterar kring att Finsk Lapphund är en arbetande ras och vi vill framhäva och uppmuntra till att det publiceras på mer än utställning, vi vill även få fram och publicera på fler grenar bland annat agility och viltspår när någon till exempel tar en titel. Kanske även uppfödare ska kunna få någon utmärkelse av något slag när deras hundar är meriterade, höra med SLK om detta?
- AB meddelar att arrangören hon använde för kurs och prova på dag i viltspår går att höra av sig till för att anordna sådant på även andra platser i Sverige.
- Vi i styrelsen vill nå ut och uppmuntra till att våga prova på saker med sin hund bland annat att anmäla till tävlingar, att det ska vara okej att man inte kan vara i form alla dagar och våga ha otur eller att det kanske går fel någon gång innan det kan gå bra!
- SRFL hoppas på att fler BPH ska kunna arrangeras inom våra tre rasklubbar, lägga fram förslag på hur osv.

§ 039 Nästa möte

Nästkommande möte sätts till v.34 2023-08-21 Kl. 19.30 via Zoom.

§ 040 Mötet avslutas

Styrelsens ordförande EÖJ avslutar mötet.

Victoria Wikström

Emma Ögren Johansson

Dorothea Ledinek

Vid protokollet

Ordförande

Justerare